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Utred möjligheterna att använda Sveaplans gymnasium för att möta 

behovet av förskole- och skollokaler på Norrmalm 

 

Sveaplans gymnasium vid Cedersdalsgatan i södra delen av Bellevueparken 

ägs av SISAB, men hyrs sedan många år av Stockholms universitet. När antalet 

unga på Norrmalm växer, beroende på att fler barnfamiljer stannar i 

innerstaden och att nya bostäder tillkommer, ökar behovet av lokaler för 

förskolor och skolor för barn i alla åldrar. 

 

Att etablera nya undervisningslokaler på Norrmalm är svårt, framför allt om 

önskemål om skolgårdar och ytor för utevistelse ska kunna tillfredsställas. 

Även vid planeringen av det nya bostadsområdet vid Norra station har det visat 

sig svårt att avsätta ytor på skolor och förskolor med tillgång till goda 

utemiljöer. Sveaplans gymnasium har genom sitt läge i Bellvueparken utmärkta 

förutsättningar i detta avseende. 

 

Utrymme för lokaler för universitets- och högskoleutbildning finns avsatt i 

översiktsplanen dels inom Albanoområdet, dels inom Norra stationsområdet. 

Möjligheter att lösa Stockholms universitets lokalbehov finns därmed i 

närområdet. 

 

Socialdemokraterna på Norrmalm har hösten 2008, inför framtagande av ett 

program för Bellvueparkens utveckling, lyft frågan om att åter utnyttja 

Sveaplans gymnasium för stadens behov. Nu är programmet färdigt, utan att 

framtiden för Sveaplans gymnasium har behandlats. Det finns därför anledning 

att från stadsdelsnämnden agera på annat sätt för att föra frågan vidare. 

 

Vi vill att förvaltningen tar fram ett underlag som visar på lokalbehovet på 

Norrmalm för förskolan de kommande tio åren, och att nämnden tillskriver 

Utbildningsnämnden och SISAB, med begäran att de gör motsvarande 

inventering av behovet av skollokaler, respektive bedömer möjligheterna att 

nyttja Sveaplans gymnasiums för att möta behoven. 

 

 


